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متن پرسش

سلام استاد: خدا قوت. میشه لطفا نظرتون رو در مورد حامد زمانی و آهنگهایی که ایشون میخونن

بفرماد؟ آیا آهنگهاشون از نظر فقهی مشکلی نداره؟ با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: آهنگهای آقای حامد زمانی با آن محتوای خوبشان بسیار مؤثر است.

بنده حکم فقهی آنها را نمیدانم، ولی آهنگ سرود «ای مطهر» با اینکه موسیقی غلیظی داشت،

حضرت امام فرمودند اشکال ندارد. موفق باشید


